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Protokół nr XXXVIII/1/09 

z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 30 czerwca 2009r. 

w sali narad urzędu Gminy 

 

XXXVIII sesja Rady Gminy Grodzisko Dolne rozpoczęła się o godz. 9.00. 

Otwarcia sesji dokonał i obrady poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański.  

Na wstępie przywitał Radnych Rady Gminy i Zaproszonych Gości. W sesji 
uczestniczyło 10-ciu radnych zgodnie z załączoną listą obecności. Nieobecni 
nieusprawiedliwieni: Baj Andrzej, Grzywna Stanisław, Joniec Feliks, Kubis Stanisław i 
Zbigniew Rydzik. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji uczestniczy 10-ciu  Radnych Rady Gminy, co 

pozwala Radzie Gminy podejmować prawomocne uchwały. 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu z poprzedniej sesji i jednogłośnie zdecydowali  

o jego przyjęciu (10 głosów „za”). 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. W sprawie porządku obrad głos zabrali: 

Przewodniczący obrad  - na wniosek Wójta Gminy -zaproponował wprowadzenie    
dodatkowych podpunktów: 4,5 i 6 w punkcie 5 porządku obrad „Podjęcie uchwał” 

-  4) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych                        

w Zmysłówce, 

- 5) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie własności nieruchomości 

gruntowych położonych w Laszczynach od Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa 

Oddział Terenowy w Rzeszowie, 

- 6) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie własności nieruchomości gruntowej 

położonej w Zmysłówce od Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa Oddział 

Terenowy w Rzeszowie.” 

Nie zgłoszono innych wniosków. 

Wszyscy radni (10) głosowali za przyjęciem wniosku o poszerzenie porządku obrad. 

W związku z powyższym po otwarciu sesji, stwierdzeniu quorum, przyjęciu protokołu               

z poprzedniej sesji Rady Gminy oraz przegłosowaniu wnioskowanych zmian do porządku 

obrad, porządek obrad obejmował:                                                                                                        
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1. Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie protokołu                              

z  poprzedniej sesji Rady Gminy. 

2. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

3. Ocena stanu ochrony p. pożarowej i porządku publicznego. 

4. Ocena działalności  GOPS, GBP, OK. i Zespołu ds. Oświaty. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący, 

2) w sprawie funduszu sołeckiego, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych         

w Zmysłówce. 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych  

    w Zmysłówce, 

5) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie własności nieruchomości 

gruntowych położonych w Laszczynach od Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu 

Państwa Oddział Terenowy w Rzeszowie, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie własności nieruchomości 

gruntowej położonej w Zmysłówce od Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu 

Państwa Oddział Terenowy w Rzeszowie. 

6. Zapytania i interpelacje, wolne wnioski. 

7. Sprawy różne  i  zakończenie XXXVIII sesji Rady Gminy. 

Realizacja porządku obrad: 

Ad. 1 Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie protokołu                              

z  poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że punkt pierwszy porządku obrad uważa za zrealizowany. 

Ad. 2 . Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Jacek Chmura przedstawił informację o swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 

Ad. 3 Ocena stanu ochrony p. pożarowej i porządku publicznego. 
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Inspektor UG Kazimierz Stopyra przedstawił informację o pracy jednostek Ochotniczych 

Straży Pożarnych na terenie gminy (w załączeniu do protokołu). 

Następnie głos zabrali zaproszeni Goście:  

Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Leżajsku mł. bryg. Bogusław Kołcz przedstawił 

informację o liczbie i rodzaju interwencji z udziałem strażaków z KP PSP w Leżajsku na 

terenie powiatu leżajskiego i tutejszej gminy. 

Wspomniał o udziale strażaków z Państwowej Straży Pożarnej w Leżajsku i jednej                     

z grodziskich jednostek OSP w niesieniu pomocy osobom poszkodowanym w wyniku 

ostatnich powodzi, spowodowanych ulewnymi deszczami. Zwrócił uwagę na konieczność 

ciągłego monitorowania stanu hydrantów wodociągowych i ich bieżącą konserwację.             

W skład zespołów dokonujących przeglądów stanu hydrantów powinni wchodzić strażacy      

z miejscowych jednostek OSP, chodzi o to aby jak najwięcej strażaków potrafiło pobrać wodę    

z hydrantu w przypadku pożaru.  

Stwierdził, że formacje OSP powinny być wspierane w różnych formach, bo są jedynymi 

organizacjami, które angażują się we wszelkie działania prewencyjne i ratunkowe na terenie 

gminy. 

Prezes Zarządu Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych dh Włodzimierz Majkut 

powiedział o udziale młodzieży z terenu gminy w   obozach strażackich oraz o udziale 

strażaków w wojewódzkich obchodach Dnia Strażaka do Kalwarii Pacławskiej, gdzie 4-ch 

strażaków z naszej gminy zostało odznaczonych medalami.                                                                                                                             

Komendant Gminnego Związku OSP dh Andrzej Pałys –Rydzik poruszył sprawę doposażenia 

jednostek OSP w sprzęt p.pożarowy. 

Radny Stanisław Hospod zwrócił się do Komendanta Komendy Powiatowej PSP w Leżajsku     

o pomoc w odcięciu kanarów lipy, sięgających nad kapliczkę i stwarzających zagrożenie. 

Komendant Kołcz zadeklarował pomoc, po wcześniejszym zgłoszeniu się do Komendy               

i uzgodnieniu terminu. 

Nie zarejestrowano więcej zgłoszeń do dyskusji.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował strażakom za udział w sesji. 

Ad. 4 Ocena działalności  GOPS, GBP, OK  i Zespołu ds. Oświaty. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawił informację o działalności 

Ośrodka za 2008r. oraz omówił niektóre problemy, z jakimi borykają się pracownicy GOPS    

w bieżącej pracy z wymagającymi wsparcia mieszkańcami gminy. 
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Wójt Gminy wspomniał o realizowanych przez GOPS projektach społecznych, skierowanych 

do bezrobotnych, jako o dodatkowych zadaniach realizowanych przez tę placówkę. 

Omówił przygotowania do utworzenia  Środowiskowego Domu Pomocy Społecznej                

w Laszczynach, który będzie jednostką organizacyjną gminy. Wójt Gminy podziękował 

zespołowi Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za dobrą pracę. 

Radny Ryfa poruszył sprawę zatrudniania kadry w  ŚDPS-ie. Na etapie społecznych konsultacji 

tego projektu z mieszkańcami Laszczyn była mowa, że większość osób tam zatrudnionych 

będzie rekrutować się z mieszkańców Laszczyn. 

Wójt Gminy potwierdził, że na zebraniu wiejskim, na którym mieszkańcy Laszczyn mieli 

wyrazić zgodę na zmianę przeznaczenia remizy OSP na ŚDPS faktycznie padła jego deklaracja, 

że w pierwszej kolejności będą tam zatrudniani mieszkańcy Laszczyn, następni w kolejności 

będą mieszkańcy gminy Grodzisko Dolne, a potem dopiero powiatu leżajskiego. Muszą 

jednak spełniać podstawowy warunek; wykazać się odpowiednimi kwalifikacjami (wyższym 

wykształceniem kierunkowym). Ma to być 8-9 osób łącznie z pracownikami obsługi. Nie 

wiadomo jakie kwalifikacje będą potrzebne, bo to zadanie jest nadzorowane przez 

Wojewodę Podkarpackiego, on też określi wymagania, jakie będą niezbędne. Pojawiają się 

pierwsze podania o pracę, które zbiera GOPS. Jeżeli już będzie wiadomo jakie kwalifikacje 

będą potrzebne, to będzie podana informacja do wiadomości publicznej.  

Pani Katarzyna Mach-Wawrzaszek przedstawiła sprawozdanie z działalności merytorycznej     

i finansowej Ośrodka Kultury za 2008r. Dokonała prezentacji zespołów działających pod 

patronatem OK oraz wymieniła imprezy kulturalne, w których brały one udział. Zwróciła się 

do sołtysów z prośbą o wypowiedzi w sprawie zorganizowania turnieju sołectw z okazji Dni 

Grodziska. 

Sołtys Bechta: Ostatni turniej organizowany był nad zbiornikiem Czyste, to duży teren              

i trudno było utrzymać dyscyplinę wśród zawodników. Być może na stadionie będzie łatwiej. 

Wójt Gminy zachęcał do udziału w turnieju Sołectw, bo tradycja powinna być kontynuowana. 

Konkurencje będą bardziej rekreacyjne niż siłowe. Będzie to wspólna zabawa. Prosił sołtysów 

o składanie deklaracji uczestnictwa w Turnieju jeszcze w czasie trwania tej sesji. 

Krystyna Zagrodzka – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej złożyła sprawozdanie                    

z działalności Gminnej Biblioteki za miniony rok. 

Radny Jerzy Gdański zapytał o funkcjonowanie Punktu Bibliotecznego w Grodzisku Nowym. 

Krystyna Zagrodzka odpowiedziała, że w Punkcie zatrudniony jest stażysta, który dokonuje 

wypożyczeń książek, a także opiekuje się sprzętem komputerowym będącym na 

wyposażeniu Centrum Szkolenia Informatycznego. 
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Pani Dyrektor Zespołu ds. Oświaty przedstawiła zakres zadań i obowiązków Zespołu, jak 

również sprawozdanie z realizacji budżetu Zespołu za ubiegły rok. 

Radny Stanisław Ryfa nawiązał do podanej wcześniej informacji, że większość wniosków        

o dofinansowanie działalności przedszkoli w roku szkolnym 2009/2010 nie zakwalifikowała 

się do realizacji. Zapytał:  Co się stanie w takim razie z  przedszkolami?  

Odpowiedź Wójta Gminy: Było to wsparcie,  dzięki któremu można było wydłużyć czas pracy 

przedszkoli. Będziemy się odwoływać, wykorzystamy całą ścieżkę odwoławczą. Jeżeli to nie 

da pozytywnego wyniku, to trzeba będzie wrócić do poprzednich form funkcjonowania 

przedszkoli. 

Nawiązując do przedstawionego przez panią M. Rydzik sprawozdania powiedział, że Zespół 

ds. Oświatowych podejmuje dodatkowe obowiązki związane z administrowaniem                      

i księgowaniem projektów oświatowych realizowanych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest gmina. Podziękował pracownikom Zespołu  za pracę, a pani Dyrektor 

dodatkowo za pracę w Stowarzyszeniu Kobiety Gminy Grodzisko Dolne. 

Kierownik GOPS poinformował o organizowanej przez Ośrodek zbiórce żywności, odzieży, 

pościeli  i artykułów gospodarstwa domowego na rzecz ofiar powodzi.  

Przewodniczący obrad ogłosił 10- minutową przerwę.  

Ad. 5 Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący, 

2) w sprawie funduszu sołeckiego, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych           

w Zmysłówce. 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych  

    w Zmysłówce, 

5) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie własności nieruchomości 

gruntowych położonych w Laszczynach od Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu 

Państwa Oddział Terenowy w Rzeszowie, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie własności nieruchomości 

gruntowej położonej w Zmysłówce od Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu 

Państwa Oddział Terenowy w Rzeszowie. 
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Ad. 5.1 kierownik Referatu Budżetu i Finansów Andrzej Rydzik – w imieniu  Wójta 

Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 

bieżący. Przewodniczący obrad poinformował, że projekt omawianej uchwały był 

przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy i uzyskał pozytywną 

opinię. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXXVIII/234/09 w sprawie  dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2009 /w 

wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (10 głosów „za”) i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 5.2 Wójt Gminy Jacek Chmura przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia 

funduszu sołeckiego. W skrócie omówił przepisy prawne wprowadzające możliwość 

wydzielenia z budżetu gminy środków do dyspozycji sołectw i szacunkowe wyliczenia tych 

środków dla poszczególnych sołectw z terenu gminy. Powiedział, ze jeżeli przyjmie się 

założenie o przeznaczeniu tych środków tylko na drogi – to warto ten fundusz stworzyć, bo 

jest możliwość odzyskania 30% tej kwoty z budżetu państwa (ok. 50 tys. zł) w 2011 roku. 

Zaznaczył, że komisje stałe Rady Gminy na wspólnym posiedzeniu w dniu 26.06.2009r. 

opowiedziały się przeciwko tworzeniu funduszu sołeckiego. 

W dyskusji nad projektem omawianej uchwały głos zabrali: 

Sołtys Jan Bielecki zapytał: Czy jeżeli te środki w swoim sołectwie przeznaczy na położenie 

asfaltu na drodze gminnej (ok. 200 m), to czy gmina dołoży brakujące środki? 

Odpowiedź Wójta Gminy: Można wykonać naprawę tego odcinka drogi metodą podwójnego 

skropienia lub wykonać asfalt, ale etapami za przyznane w danym roku środki z funduszu 

sołeckiego. 

Radny Stanisław Czerwonka zapytał: Czy drogi gminne, które przeszły stan dróg 

poscaleniowych będzie można remontować ze środków funduszu sołeckiego? 

Odpowiedź Wójta Gminy: Zagospodarowanie poscaleniowe zakończy się przed upływem     

2-ch lat. Zostanie sprawdzone, czy istnieje taka możliwość, ale najlepiej przeznaczyć środki     

z funduszu sołeckiego na remonty dróg dojazdowych do domów. Oczywiście to zebranie 

wiejskie podejmie decyzję o przeznaczeniu tych środków. Wójt Gminy wyjaśnił, że podjęta na 

dzisiejszej sesji uchwała w sprawie funduszu sołeckiego dotyczyć będzie budżetu gminy na 

2010. Środki na utworzenie funduszu sołeckiego będą pochodziły z budżetu gminy z części 

przeznaczonej na remonty dróg. 

Radny Stanisław Nicpoń zapytał: A co z wykaszaniem poboczy i z zimowym utrzymaniem 

dróg? 
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Odpowiedź Wójta Gminy: Na to będą w budżecie gminy zabezpieczone  inne środki. 

Wobec udzielenia głosu wszystkim chętnym – Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

Uchwała nr XXXVIII/235/09 w sprawie  wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki /w wersji zaproponowanej/ - została 

przyjęta 9-ma  głosami „za” przy jednym „wstrzymującym się”  i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 5.5 Inspektor UG Maria Pieniążek przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne przejęcie własności nieruchomości gruntowych położonych                   

w Laszczynach od Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa Oddział Terenowy             

w Rzeszowie. Nadmieniła, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię połączonych składów 

komisji stałych Rady Gminy w czasie posiedzenia w dniu 26.06.2009r. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXXVIII/236/09 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie własności 

nieruchomości gruntowych położonych w Laszczynach od Agencji Nieruchomości Rolnych 

Skarbu Państwa Oddział Terenowy w Rzeszowie /w wersji zaproponowanej/ - została 

przyjęta jednogłośnie (10 głosów „za”) i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5.5 Inspektor UG Maria Pieniążek przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne przejęcie własności nieruchomości gruntowej położonej w Zmysłówce 

od Agencji Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa Oddział Terenowy w Rzeszowie. 

Nadmieniła, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię połączonych składów komisji 

stałych Rady Gminy w czasie posiedzenia w dniu 26.06.2009r. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXXVIII/237/09 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie własności 

nieruchomości gruntowych położonych w Zmysłówce od Agencji Nieruchomości Rolnych 

Skarbu Państwa Oddział Terenowy w Rzeszowie /w wersji zaproponowanej/ - została 

przyjęta jednogłośnie (10 głosów „za”) i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5.3 Inspektor UG Maria Pieniążek przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych w Zmysłówce. 

Nadmieniła, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię połączonych składów komisji 

stałych Rady Gminy w czasie posiedzenia w dniu 26.06.2009r. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała nr XXXVIII/238/09 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowych położonych w Zmysłówce /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 

jednogłośnie (10 głosów „za”) i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5. 4 Inspektor UG Maria Pieniążek przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych w Zmysłówce. 

Nadmieniła, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię połączonych składów komisji 

stałych Rady Gminy w czasie posiedzenia w dniu 26.06.2009r. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XXXVIII/239/09 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowych położonych w Zmysłówce /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 

jednogłośnie (10 głosów „za”) i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 6  Zapytania i interpelacje, wolne wnioski. 

Sołtys Kazimierz Bechta poruszył sprawę przeniesienia przystanku szkolnego - nadszedł czas 

wakacji i dobrze by było pomyśleć o przesunięciu przystanku szkolnego. 

Zastępca Wójta Arkadiusz Telka odpowiedział, że znak będzie przeniesiony w najbliższym 

czasie. Z przystankiem trzeba trochę poczekać, bo jest to związane z kosztami. 

Radny Stanisław Ryfa zgłosił konieczność wykonania oświetlenia wokół zbiornika Czyste. 

Młodzież urządza burdy, a policja nie interweniuje. 

Sołtys Stanisław Czech  wnioskował o wycięcie krzaków na poboczach drogi Bartniczej i drogi 

powiatowej, bo zdarzają się kolizje. 

Sołtys Bechta Kazimierz również zgłosił potrzebę wykoszenia poboczy i wycięcia 

przydrożnych krzaków na terenie sołectwa Zmysłówka. 

Sołtys Krajewski Tadeusz – trzeba też poprawić widoczność przy wyjeździe z drogi od 

Salwacha k. Czystego oraz innych wyjazdów do drogi powiatowej. 

Wójt Gminy potwierdził, że w niektórych miejscach na drogach gminnych i powiatowych  jest 

słaba widoczność, ale faktyczną przyczyną kolizji jest rozwijanie nadmiernej prędkości. 

Odnośnie wykoszeń – to w pierwszej kolejności będą wykaszane ciągi piesze. Na więcej 

raczej nie będzie środków. 

Sołtys Monika Ślanda wnioskowała o wycięcie chwastów przy zbiorniku wodnym. Poruszyła 

też problem rozsiewania się chwastów; z ugorów na pola uprawne. 
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Wójt Gminy odpowiedział, że sołtysi powinni zwracać uwagę właścicielom ugorów na 

konieczność wykoszeń chwastów co najmniej dwa razy do roku. Jeżeli nie będzie skutku – to 

gmina potem będzie wysyłać pisma. 

Sołtys Jan Bielecki – tzw. „Pańską Górę” od strony Grodziska Nowego z jednej strony porosły 

krzaki i drzewa i nie można przejechać kombajnem, czy innym sprzętem rolniczym. 

Zastępca Wójta Gminy poinformował, że została podpisana umowa w sprawie dostawy 

kamienia do remontu dróg gminnych z Panem Bednarzem z Kamienia. Trzeba uzgodnić 

terminy dostaw kamienia do poszczególnych sołectw. 

Przewodniczący rady Gminy poruszył sprawę zorganizowania pielgrzymki samorządowej. 

Zwrócił się do radnych o zgłaszanie propozycji, gdzie chcieli by pojechać. 

Radni odstąpili od zgłaszania propozycji i zcedowali na Przewodniczącego Rady Gminy wybór 

miejscowości pielgrzymkowej i terminu pielgrzymki. 

Wójt Gminy poinformował o terminie uroczystej sesji Rady Gminy, która planowana jest na 

dzień 27 lipca br. Głównym punktem sesji będzie podpisanie umowy partnerskiej z ukraińską 

miejscowością Mała Turia. 

 O godz. 13.50 przewodniczący rady Gminy Jerzy Gdański ogłosił zamknięcie obrad 

XXXVIII sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne. 

Protokolant                                                                             Przewodniczący obrad; 

Janina Rydzik                     Jerzy Gdański 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


